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Tisztelt Elnök Asszony!

írásbeli kérdés

„Hogyan biztosítják hosszú távon M 7-es autópályán a nagyvadak vonulási
útvonalait." címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani
dr. Persányi Miklós miniszterhez. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Az M 7-es autópálya továbbépítésére kiírt tender nyertese meg van, így elkezdődik az
autópálya építése, amely az országhatárig fog tartani . Mint tudjuk az autópályát
védőkerítéssel kell elkeríteni. Ebből következőleg az M 1-es autópálya után egy újabb
természetellenes akadály keletkezik, ami a nagyvadak élőhelyét és vonulási útvonalait
további elszigetelt részekre szabdalja . Így a különböző populációk nem tudnak
érintkezni egymással . Az ott élő erdészeti és vadászati szakemberek félnek attól, hogy
így Szlovák területekről vándorló nagy vadak nem tudnak eljutni a déli országrészre .

Tisztelt Miniszter úr!

Éppen ezért szeretném megkérdezni, hogy milyen lehetőségeket biztosítanak a
vadak szabad mozgásához mennyi, és milyen műtárgyakat terveztek és építtetnek
meg az M 7-es autópályán .

Történtek-e ebben az ügyben egyeztetések a Nyugat Magyarországon élő
szakemberekkel, illetve szakmai szervezetekkel?

- Ön szerint a tervekben szereplő vadátjárók mennyisége (mérete) elegendő lesz-e .

Várom szíves válaszát .

Budapest. 2003 . október 28 .
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